

EEX introduces an earlier expiry and exercise for Options on EEX EUA Futures

Dear trading participant,

European Energy Exchange (EEX) will implement an earlier expiry for EEX EUA Options (OEUA) on the Last Trading Day with effect from the June 2020 expiry on Wednesday **24 June 2020**.

The exercise time for EEX EUA Options will shift on the last trading day (expiry day) from 6:00 pm to 3:00 pm CE(S)T. Subject to the approval of the Exchange Council, the reference price for the exercise of the EEX EUA Options will be the intraday fixing price determined during the intraday fixing price window from 1:50 pm CE(S)T to 2:00 pm CE(S)T. All EEX EUA Options that are in-the-money in relation to the intraday fixing price will be automatically exercised at 3:00 pm CE(S)T.

For the avoidance of doubt, the Last Trading Day and the automatic exercise methodology itself remain unchanged. Trading of EEX EUA Options via orderbook and trade registration on the Last Trading Day will be possible until 2:00 pm CE(S)T. On all other trading days, trading remains available via orderbook until 6:00 pm CE(S)T and via trade registration until 6:45 pm CE(S)T.

Please do not hesitate to contact EEX Market Supervision by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

Yours sincerely,

EEX Market Operations
T +49 341 2156-222 (Leipzig)
trading@eex.com

EEX führt frühere Ausübung für Optionen auf EEX EUA-Futures ein

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

Die European Energy Exchange (EEX) wird einen früheren Verfall der EEX EUA Options (OEUA) am letzten Handelstag mit Wirkung ab Juni 2020-Verfall am Mittwoch, den 24. Juni 2020 einführen.

Die Ausübungszeit für Optionen auf EEX Emission Futures (OEUA) verschiebt sich am letzten Handelstag (Verfalltag) von 18:00 Uhr auf 15:00 Uhr ME(S)Z. Der Referenzpreis für die Ausübung der EEX EUA Options ist – vorbehaltlich der Zustimmung des Börsenrates – der während des Intraday Fixing Price-Fensters von 13:50 Uhr ME(S)Z bis 14.00 Uhr ME(S)Z ermittelte Intraday Fixing Price. Alle EEX EUA Options, die in Bezug auf den Intraday Fixing Price im Geld sind, werden automatisch um 15:00 Uhr ME(S)Z ausgeübt.

Der Letzte Handelstag und die Methodik der automatischen Ausübung selbst bleiben unverändert. Der Handel von EEX EUA Options über Orderbuch und Trade Registration am letzten Handelstag ist bis 14.00 Uhr ME(S)Z möglich. An allen anderen Tagen ist der Handel über Orderbuch bis 18:00 Uhr ME(S)Z und über Trade Registration bis 18.45 Uhr ME(S)Z möglich.

Für Fragen steht Ihnen gern die EEX-Marktsteuerung unter Tel. +49 341 2156 222 gern zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen,

EEX Market Operations
T +49 341 2156-222 (Leipzig)
trading@eex.com